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Tak jak se mam? No dobre. Do Sao Paula jsem priletela v sobotu v pet rano. Cekali tam na 
me, nastesti, sestrenice od Camily, co u ni mam bydlet a jeji stryc. Zavezli me autem na bus, 
ktery me dovezl do St. Jose do Rio Preto, kde na me cekala Camila, jeste s jeji kamoskou. A 
ty me vzali autem do Potirendby, kde Camila bydli, a kde jsem se seznamila s celou jeji 
rodinou (coz je asi cele mesto). Mesto je male, centrum celkem hezke. Cely vikend  
jsme jedli  - oni maji asi o vikendech porad nejakou party (spis jedna party vkuse). Jinak 
jejich mesta co jsem zatim videla vypadaji jako krabice ve skladu. Prala bych vam to videt. V  
sobotu jsem padla mrtva unavou (cesta z Prahy do Potirendaby trvala 25 hodin). Vsechno je 
tu tak velke a tak daleko.... 
V nedeli jsme jeli do Marilie. Tady jsem na stazi v nemocnici na gynde. Uz jsme byli 2x v 
kine - to je tu dost levne, pro studenty za 3 Reas (nasich 30 Kc zhruba), jidlo je tu taky levne, 
ale mam cely den stravu v nemocnici, tak si budu kupovat asi jenom mliko a ovoce. 
Nemocnice je fajn - maji sice horsi vybaveni, ale rekla bych dost dobry pristup k pacientum i 
k vyuce - hlavne k vyuce - nejdriv pacienta prohlidne komplet medik, sam, a potom ptredlozi  
prede vsema vysledky profesorovi, ktery je posoudi, prohlidne pacienta ynovu a ukaze nam co 
a jak. Na odborne vysetreni, lecbu a dalsi posle pacienta zase medik, ktery ho puvodne 
vysetril. Profesor je tam vlastne jako kontrola. Nikdo po nikom nerve a tak. Skvele. Jo vsichni 
tu byli hrozne radi8 ze mluvim trochu poirtugalsky, ale jak prijela Barbora a ta mluvi 
portugalsky dobre, prestali se se mnou skoro bavit a mluvi portugalsky s ni. Jinak anglicky tu 
mluvi lip studenti nez profesori a uz nido jiny.  
Jo cesta letadlem byla super, potkal jsem tam vubec mojeho prvniho Brazilce, ktereho jsem 
kdy videla - inzenyr, stravil nejaky cas v nemecku, umi anglicky, nemecky, 28, hezky, 
zadany. Ale bylo to strasne fajn, protoze jsme se dost dobre dohodli a tak mi povykladal neco 
o Brazilii.  
Co tu jime? Porad ryzi a fazole = Fejoada. A dneska jsme nestihli obed, protoze jsme stravili 
den na chirurgii. Chteli dobrovolniky: Barbora sla asistovat a ja se sla divat. Byli jsme  
tam 4 hodiny ve stoje u stolu vkuse. Takze videla jsem laparotomii a laparoskopii, ale nejedla 
jsem. A mluviloi jenom s Barcou, tak si mozna mysli ze jsem uplane blba, ale zase - mam  
zkusenost. Jsem rada. 
Na vikend planujeme videt nejkrasnejsi gvodopadz na svete - Foz do Iguacu a nejvetsi 
hydroelektrarnu na svete - Itaipu. Pak vam napisu jak to tam vypada. Pojedeme uz zitra a zase 
procestujeme celou noc (ty vzdalenosti - strasne). 
Co jeste? Bzdlim na docela slusnych kolejich. Takovy spis lepsi privat. Ted kjsem tam sama - 
Camila jela domu protoze oni mjaji prazdniny, ale pristi tyden tam uz budeme ctyri - takze 
zadne soukromi - to se asi zabijem. Uvidime. Barbora bydli hned v baraku vedle. Uz nevim 
co. Zase napisu, ale skoro porad to tu nefunguje - ted mam zrovna stesti. Tak ATE LOGO 
(brzo cau). 
(24/7) 
 
Tak kdy jsem vam psala naposled? Ve stredu? Jak jsem byla na laparotomii a laparoskopii... 
Aso jo, ze. No tak co bylo dal? Ctvrtek v nemocnici skoro nic. V deset jsme sli domu. Mozna 
se vam to zda brzo. Hmmm. neska jsme sli tez dom v deset dopoledne, ale predstavte si, ze 
oni na luzkovem na gynde zacinaji vysetrovat v pul sedme rano. A ja jsem doma v nemocnici 
nadavala, ze me budi v sedm....  
Ale postupne. Mam plno dalsich zazitku, protoze jsme s Barcou ve ctvrtek vecer sedli 
naautobus a jeli do Foz do Igtuacu - top je mestecko nedaleko jednech z nejkrasnejsich 
vodopadu na svete. Dojeli jsme tam s dvouhodinovym zpozdenim v 11 rano. No nedivte  
se. Autobusy tu jezdi pres noc, protoze vzdalenosti jsou nehorazne a cesta malokdy trva mene 
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nez 12 hod. No docela se to dalo, aj jsme se vyspaly, ale byla tam pekna zima. Vubec je tu  
vsude dost zima. Mistama bych snesla i zimni bundu a to tu mam jenom lehky svetrik a 
nepodsitou sustku.... 
Nu, v patek rano jsme se ubytovali v hotelu - ten je levny (popravde na cele Brazilii je 
nejdrazsi to cestovani), a jeli jsme se podivat do Paraguaye, to jest pres most pres reku Paranu  
do Ciudad del Este. Mestecko architektonjicky nic moc, ale vyhlasene na nakupy, maji to tam 
jeste levnejsi nez v Brazilii. Kdybych to vedela - tady by si clovek poridil dost slusny satnik  
za velmi levny peniz. Jenze stejne bych to nemela kam dat. Uz tak mam tolik darecku!!! Fakt 
je tu tolik hezkych a hlavne levnych veci.... Z Paraguaye jsme jely na prehradu Itaipu - 
nejvetsi hydroelektrarna na svete, pisou. Tu jsme si prohlidly, bohuzel jenom zvenci a zpatky 
do mesta. Ve meste byla vecer politicka festa (festival - maji perd volbami prezidenta). 
Kandidata Alvaro Diase jsem ale nevidela, protoze jak jsme si to tam prochazeli,  
hrala hudba, vsude plno stanku (jako u nas na pouti), tak se spustil poprask - nekolik vystrelu 
15m od nas, lidi utikali, pak zas bezeli zpatky podivat se co se stalo... No my jsme videli uz  
jenom louzi krve. Dochazi my to v plnem rozsahu az ted, kdyz mi tu kluk z nemocnice rekl, 
ze to cetl v novinach a ze se o nas bal. Tak ten mladikna ktereho strileli je mrtvy, nekolik 
ranenych a vinika nemaji. Pry to byla prestrelka gangu. Jeho matka uz prisla timto zpusobem 
o druheho syna. Nepisu vam to ze bych vas chtela strasit, ale tohle jsem si nevymyslela. 
Proste realita. Na festu uz ale nepujdu... 
V sobotu rano jsme jeli na rozhrani tri statu Paraguaye - Brazilie - rgentiny, na misto, kde se 
vleva reka Iguacu do rekz Parana. Komercni, nijak moc zajimave - jenom ze tam je to  
rozhrani. A pak konecne jsme zamirili k vodopadum, v sobotu na tu Argentinskou stranu. 
Vodopady jsou nadherne, opravdu peklo, nebo mozna spis raj bych rekla ja. Nadhera! Maji to 
tam moc dobre udelane, Sli jsme celou dobu nad nimi, az do Garganta do Diablo  
(dablova chrtanu) - to je nejnadhernejsi pohled ze vsech. Argentinska strana vodopadu je dle 
meho nazoru hezci, Brazilska je lesi pro celkovy pohled na vodopady, kde jsme byli v nedeli.  
Argentinsky park jsme si prosli za 4 hodiny. 270 nadhernych vodopadu, vzali nas i na lod 
primo pod vodopady - z toho budu mit video, takze vam to potom ukazu. Uz se tesim. No a v 
nedeli jsme byli na Brazilske strane vodopadu, to bylo podstatne kratsi, takze jsme jeste stihli 
zajit do Parku Ptaku (zni to divne, ale videli jsme vsechny mozne druhy papousku.... - mohli 
jsme mezi nimi prochazet volne ve volierach, a byla tam i voliera motylu). A nez nam jel zase 
nocni autobus zpatky sem, do Marilie, navstivili jsme ZOO v centru mesta zdarma.  
V autobuse jsem se cestou zpaky moc nevyspala, ale popravde, zas takl moc mi to nevadi... 
Zase se ozvu.  
PS: Byli tu pripominky, ze jsem se nezminila o mistni hmyzi haveti a o chlapech, - tak hmyz e 
zatim neotravuje (az na nejake komary), a chlapy tu maji fakt hezke.  
(29/7) 
 
Mam asi 20 minut na to abych vam napsala, a je topravdepodobne moje posledni prilezitost, 
protoze se chystam cestovat a potom konecne taky vratit domu. Takze postupne.  
 
Zatim se mam stale vic nez dobre a vsechno klape. V nemocnici pohoda a dalo by se rict, ze 
mam pratelske vztahy s deckama i s profesorama. I kdyz oni jsou tady kazdy na kazdeho 
mily. Jinak hodnoceni jsem dostala dneska - vsechno dobre, takze presto ze moc nemluvim 
portugalsky byli se mnou spokojeni. V nemocnici zitra koncim. Muzu uz dneska, ale me se 
tam docela libi.  
 
Volny cas? Jeden vikend jsem byla v Curitibe (hlavni mesto statu Parana), ktera je slataninou 
stylu: Brazilsko-Evropsko-Americka, ale docela to ujde. Jenom pocasi bylo hrozne. Pak jsme 
jeli vlackem (atrakce) skrz docela hezke pohori, takze mam spoustu zajimavych fotek. 
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Dovezlo nas to do pristavniho mesta Paranagua, na pobrezi Atlantiku, kde jsme se nechali 
odvest lodickou na ostrov Ilja do Mel, kde je portugalska obranna pevnost, hezka, nadherne 
plaze, jeskyne ktere jsme nevideli, a samba - tu jsme taky nevideli. Ale ja jsem si privstala na 
vychod slunce z Atlantiku, a to bylo nadherne. Z toho mam taky fotky. Jinak je ten ostrov 
hodne maly, tak jsme tam byli jenom jednu noc. Ale vikend to byl docela hezky. 
Pak se zacalo vylepsovat i pocasi, takze tu zaziju i nase leto (jim tu mozna zrovna zacina 
jaro). V Marilii se nenudimj, protoze jsem si tu nasla kamarady. Nastesti, protoze jinak tu neni 
co delat. Nemaji tu nic krome kina, ale mesto je hezke. Me se tu libi. Jenom neni moc 
bezpecne prochazet se vecer sama... Jinak jsou tu i taci studenti na vymenu, kteri uz se 
neuveritelne tesi domu, protoze se tu nudi. Tak to jsem rada ze me to nepotkalo!  
Ale ja se nerada nudim...  
No a dalsi vikend jsem byla v Potirendabe - mesto kde zije Camila ( u ktere jsem tady v 
Marilii bydlela) a byla jsem se podivat na kovbojske slavnosti. No docela dobre. Jo oni tady v 
Brazilii delaji teda fakt dobre zakusky!!! 
Tak a zitra odjizdim do Bonita (co v prekladu znamena krasne), potom chceme s Barcou videt 
Pantanal (kdyz uz neuvidime Amazonku), hlavni mesto Brazilii, Sao Paulo a Rio. Mam na to  
tzden a pul, takze je co delat.  
(14/8) 
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